

**PUTTMANN (EGYPT)** is one of the leading companies in the field of manufacturing and sales of Babies and Children Garments. We proudly announce our commitment to our clients of a high-quality products through:

- The company's commitment towards its clients; to provide high quality products; beyond the client's expectations; with the commitment to the delivery dates; with the lowest possible competitive cost.
- The company's commitment to maintain records; maintaining the QHSE management system; according to international standards.
- The company's commitment of compliance with legal and other requirements with regard to QHSE MS and any other requirements that the interested parties deem to be agreed upon with the company's management.
- The company's commitment to provide all resources to get a healthy environment for all employees in their workplace.
- The company's commitment to provide all resources to prevent any injuries as well as prevent the environmental contamination.
- The company's commitment to participation; and consultation all the employees in hazard identification; and risk assessment; as well as defined its controls.
- The company's commitment to saving the environmental resources such as electricity, water, natural gas and paper.
- The company's commitment to the continual improvement supported with the financial resources; and focusing on the objectives.
  - ✓ As we believe in using the PDCA (plan-Do-Check-Act) theory; as it's the main tool to gain the heights quality level; allow us to provide quality assurance to our clients.
  - ✓ The company's commitment to publish its policy among its employees; interested parties; and clients through the internet on the site of: [www.puttmann-egypt.com](http://www.puttmann-egypt.com).

إن شركة **بوتمان (مصر)** هي إحدى الشركات الرائدة في مجال تصنيع وبيع ملابس الأطفال والرضع ونظن بكل فخر التزامنا تجاه عملائنا بمنتجات عالية الجودة من خلال:

- إلتزام الشركة تجاه عملائها بتقديم منتجات عالية الجودة تفوق توقعات عملائها ، خالية من العيوب في الوقت المحدد و بأقل تكلفة تنافسية ممكنة.
- الحفاظ على السجلات والحفاظ على نظم إدارة الجودة / حماية البيئة / والسلامة والصحة المهنية وذلك وفقاً للمعايير والأنظمة الدولية القياسية.
- إلتزام الشركة من التطابق مع المتطلبات القانونية وغيرها فيما يخص الجودة/ البيئة/ السلامة والصحة المهنية وأي متطلبات أخرى تراها الأطراف المهمة ويتم الإتفاق عليها مع إدارة الشركة.
- إلتزام الشركة بتوفير كافة الإمكانيات المادية و المعنوية لتوفير بيئة عمل صحية لجميع العاملين في أماكن عملهم.
- إلتزام الشركة بتوفير كل الإمكانيات الضرورية لمنع الحوادث و الإصابات و الأمراض المهنية بين العاملين بها ومنع تلوث البيئة.
- إلتزام الشركة بمشاركة العاملين بها في تحديد المخاطر الخاصة بهم وكذلك إقتراح الحلول المناسبة للتحكم في هذه المخاطر.
- إلتزام الشركة بتقليل إستهلاك وإهدار الموارد الطبيعية مثل الطاقة الكهربائية والمياه والغاز الطبيعي والورق.
- إلتزام الشركة نحو التحسين المستمر مدعوماً بالموارد المالية اللازمة وتبسيط الضوء على الأهداف.
- ✓ حيث نؤمن بتطبيق القاعدة العلمية PDCA (خطط- نفذ- تحقق- فعل) باعتبارها الأداة الرئيسية لتحقيق أعلى جودة ممكنة ، والتي تمكننا من تقديم ضمان الجودة لعملائنا.
- ✓ إلتزام الشركة بنشر سياستها بين العاملين بها وللجهات المعنية ولعملائها من خلال نشرها على شبكة المعلومات الدولية على العنوان التالي: [www.puttmann-egypt.com](http://www.puttmann-egypt.com).

CEO  
2022